
Laat sv Diemen niet in z’n hemd staan 

 

Voorzitter, wethouders, raadsleden en andere aanwezigen, dank dat ik hier voor u mag staan 

om mijn bijdrage te kunnen leveren aan het nieuwe coalitieakkoord van de gemeente Diemen. 

 

En dat is niet zonder reden. Ik ben best wel een beetje teleurgesteld. Teleurgesteld dat er maar 

1 alinea over de sport in het akkoord staat en stomverbaasd, dat de noodzaak van een extra 

veld voor onze club niet is vermeld, - terwijl dit al bekend was bij de gemeente. 

 

Ik sta hier als voorzitter van sv Diemen, de grootste sportclub van de gemeente voor al mijn 

meer dan 1000 leden. Een hechte vereniging met een rijke plaatselijke historie. En bovendien 

een club die draait met het grootste aantal vrijwilligers van Diemen. 

 

Ik wil de nieuwe coalitie vragen om de wens voor een vierde veld in het akkoord op te nemen 

om de volgende redenen.  

1. Om de groei van de club voor in de toekomst te borgen 

2. De nieuwe (en bestaande) bewoners de kans geven om in Diemen te blijven voetballen  

3. Onze vooruitgang en ambitie te steunen met daden en niet alleen maar woorden. 

 

Groei van de club 

Zoals ik al heb gezegd zijn wij de grootste club van de gemeente. Wij bieden nu ruim 1000 

mensen de mogelijkheid om in Diemen te kunnen voetballen op recreatief en op prestatieniveau. 

Daarnaast bieden we voor de meer dan 2000 ouders, verzorgers dierbaren en fans van onze 

spelers ook een wekelijkse sportieve beleving en een club om bij te horen. 

 

Uit een recent onderzoek is gebleken dat wij nu al krap in ons jasje zitten. Op wedstrijddagen 

hebben wij nu al een vierde veld nodig. Op trainingsdagen kan het nog net, maar we zitten tegen 

de absolute grens. Als we dit seizoen twee seniorenteams en een aantal jeugdteams erbij 

krijgen, zit het vol. Die kans is groot, want we verwachten dit seizoen zeker 1 extra 

seniorenteam op zaterdag die vanuit de jeugd seniorenvoetbal gaan spelen en een absolute 

groei van ongeveer 40 jeugdleden. Kortom, met het huidige aantal bewoners van Diemen is de 

ruimte van onze vereniging goed gevuld. 

 



Blijf in Diemen voetballen 

De gemeente gaat groeien tot 35.000 inwoners. Het is een een-tweetje om te stellen dat een 

percentage van deze nieuwe bewoners - met name de meisjes en jongens - kiezen voor voetbal. 

Die kans willen wij ze als sv Diemen natuurlijk graag bieden. Als ik nou eens voorzichtig schat 

dat 1% van deze inwoners wil gaan voetballen, dan hebben we het al over 100 nieuwe leden en 

groeit de club naar 1122. Ik denk echter dat 1% aan de heel voorzichtige kant is en dat we kijken 

naar 3 tot 5 %. Met een extra veld kunnen wij die groei aan en kunnen we de bewoners de kans 

bieden om in Diemen te bijven voetballen. 

 

Vooruitgang en ambitie. 

Wij zijn een ambitieuze vereniging. Wij willen als club een grote rol gaan spelen in de gemeente. 

Onze kracht is voetbal en daar zetten we op in, maar daarnaast beseffen wij dat we ook een 

grote sociale rol vervullen in de gemeente. Per seizoen ontvangen we gemiddeld 25000 

bezoekers, voornamelijk Diemenaren op ons terrein. Mensen die elkaar kennen via school, buurt 

of andere netwerken.  

 

Wij willen deze mensen en alle andere mensen uit Diemen nog meer gaan binden aan de club. 

Volgend seizoen gaan wij ons nog meer profileren als dè sportclub van Diemen, door de kantine 

en het terrein nog beter te benutten dan nu het geval is. We gaan samenwerking zoeken met 

scholen en bedrijven, meerdere sportactiviteiten ontwikkelen en meer sociale activiteiten 

organiseren. Ik zou het mooi vinden dat wij als sv Diemen een G-team zouden kunnen starten of 

meer zouden kunnen doen voor kansrijke minderheden.  

 

Dit beteken dat een vierde veld een absolute noodzaak is om deze ambities waar te maken. En 

niet zomaar een wens. Ik roep de gemeenteraad op om de toch al beperkte ruimte in Diemen 

optimaal te gebruiken en deze niet 8 maanden ongebruikt te laten liggen, zoals nu gebeurd op 

het sportpark. Het grote terrein waar de honkbalclub zit wordt 8 maanden lang niet gebruikt. In 

deze acht maanden kunnen daar 250 wedstrijden op gespeeld worden op de zaterdag en 

zondag en kunnen daar elke avond door de week minimaal 100 kinderen en oudere spelers hun 

training volgen. De bezetting van deze ruimte kan daar uitstekend benut worden. 

 

Afsluitend wil ik benadrukken dat wij als sv Diemen geen probleem hebben met de honkbalclub. 

sv Diemen staat open voor dialoog en samenwerking met iedereen en ook met TIW/S. Helaas 

heeft de club onze uitnodiging tot een overleg of ontmoeting steeds naast zich neergelegd of 



uitgesteld. Tot op de dag van vandaag hebben we elkaar nog niet gesproken. Ik begrijp het niet, 

want nog geen jaar geleden hebben wij, TIW/S en de gemeente een bezoek gebracht aan 

Lugdunum in Leiden om daar een combi-veld te bekijken en zaten alle partijen op 1 lijn. Helaas 

is het honkbal onder politieke druk gaan draaien en heeft de samenwerking met ons gestopt en 

heeft nu zelfs het combi-veld getorpedeerd. Onbegrijpelijk. 

 

Voorzitter, wethouders en raadsleden. Ik roep u op om sv Diemen de ruimte te geven om te 

groeien, want dit komt niet alleen de club ten goede, maar ook de gemeente en voornamelijk de 

bewoners van onze mooie gemeente. 

 

Sport verbroederd en verbind. Dat doet sv Diemen al decennia. Dames en heren politici, laat 

ons niet in ons hemd staan! 

 

Dank u wel voor uw aandacht en ik kom graag met eenieder in gesprek om dit nog verder te 

verdiepen. 

 

 


